

Thank you Stefano for your immediate reply and for your and Prof. Lodi`s diplomatic comment. Please let me explain in short words the background of McMahon`s letter., which is only one of four statements on Scundo`s paper. Behind this paper is Prof Staehle, who is fighting what our group is calling "Immune Dentistry". This fight is not always fair and Sceundo`s paper is perfect from a singular scientific view but is annoying for us struggling with new data outside dental schools against conservative theories and positions. In case you are interested please refer to my 20 PubMed papers <https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/?term=Lechner+Johann> or see my 320 pages book <https://icosim.de/en/new-book-cavitational-osteonecrosis-in-the-jawbone/>. I would really appreciate continue our talk on jawbone pathologies with your renowned university. best regards from Munich Johann

Vielen Dank, Stefano, für Ihre sofortige Antwort und für Ihren und Prof. Lodis diplomatischen Kommentar. Bitte lassen Sie mich in kurzen Worten den Hintergrund von McMahons Brief erläutern, der nur eine von vier Aussagen zu Scundos Papier ist. Hinter diesem Papier steht Prof. Staehle, der gegen das kämpft, was unsere Gruppe "Immune Dentistry" nennt. Dieser Kampf ist nicht immer fair und Sceundos Papier ist vom wissenschaftlichen Standpunkt aus gesehen perfekt, aber es ist ärgerlich für uns, wenn wir mit neuen Daten außerhalb der zahnmedizinischen Fakultäten gegen konservative Theorien und Positionen kämpfen müssen. Falls Sie daran interessiert sind, lesen Sie bitte meine 20 PubMed-Papiere <https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/?term=Lechner+Johann> oder mein 320 Seiten starkes Buch <https://icosim.de/en/new-book-cavitational-osteonecrosis-in-the-jawbone/>. Ich würde mich freuen, wenn wir unser Gespräch über Kieferknochenpathologien an Ihrer renommierten Universität fortsetzen könnten.

Mit freundlichen Grüßen aus München Johann